
AB Silkeborg  -  afd. 21   Tyttebærhusene 
 
     
Referat: 
 
Bestyrelsesmøde: tirsdag, den 17. november kl. 19.00 i Skovhuset 
 
Deltagere: Ernst, Lena, Jacob, Inger, Carsten og Max 
 
 
1: Godkendelse af referat fra sidste møde / opfølgning 

Referat godkendt. Inger foreslog på sidste møde, at vi skulle anskaffe en 
plæneklipper med motor til udlån fra vaskerierne. Carsten kunne skaffe en 
brugt Flymo, som vi forsøgsvis kunne begynde med. 

 
 
2: Siden sidst 
 Orientering om haver / hækhøjde. 
 

Naturgruppen har spurgt om det var OK at gruppen samledes søndag, den 
29. november fra 10 – 14 omkring bålstedet. Børnenes familier er også 
inviteret. Aktiviteterne foregår i mindre grupper. Godkendt. Vi orienterer 
de nærmest boende. 
 

 
3: Situationen omkring samarbejde / sammenlægning med Blåbær 

Efter afstemning om sammenlægning af afd. 20 og 21, hvor 
sammenlægningen blev godkendt, har bestyrelsen i Blåbærhusene valgt at 
handle på egen hånd vedr. fælles Facebookside og mht. fælles husorden. 
De har på mail prøvet at forklare sig, men vi forstår stadig ikke deres 
motiv. På os virker det, som de har skrottet samarbejdet. 
Som vi ser situationen, er samarbejdet omkring sammenlægning af 
afdelingerne sat på pause. 

 
4: Valg af ny bestyrelse 12.01. 2021 
 Punktet tages op på næste bestyrelsesmøde. 
 
 
5: Næste møde 
 Mandag, den 4. januar 2021 kl. 19.00 i Skovhuset m/ smørrebrød. 
 

Hvis aktuelt indkaldes der til bestyrelsesmøde i den mellemliggende 
periode. 
 

  
6: Eventuelt 
     Ref. Max 19.11. 2020 


